

香港航空青年團

HONG KONG AIR CADET CORPS

Sung Wong Toi Road, Kowloon, Hong Kong Tel 852 2712 8900 Fax 852 2715 6944

 From
 : OC C&MA Wing
 To
 : All OC Units

 Email
 : cmawg@aircadets.org.hk
 Cc
 : CO, DCO, SO, OC Gps, HQ

 Ref
 : CMA/25/LA/005A
 Date
 : 31 AUG 2025

Celebrating the 76th Anniversary of the Founding of the People's Republic of China and Aviation youth groups salute to the legacy of 100th Anniversary of Kai Tak Airport Series 1

Aviation-Themed Youth Activity hosted by Civil Aviation Department

4 October 2025 (Saturday)

The Civil Aviation Department (CAD) will host "Celebrating the 76th Anniversary of Kai Tak Airport." This event also marks the 100th Anniversary of Kai Tak Airport and aims to deepen cadets' understanding of Hong Kong's aviation industry and spark their interest in the field.

Activities	Aviation-themed Youth Activity hosted by Civil Aviation Department
Date / Time	4 October 2025
Time	0900hrs - 1400hrs
Report Time	0845hrs
Venue	Civil Aviation Department HQ
Activity Content	 Demonstration in the Control Tower Simulator Presentation on Aviation Topics Guided Tours to CAD Aviation Education Path CAD Career Booth introducing CAD careers Thematic Presentation on Aviation Development in Hong Kong
Target Participants	Cadet members and adult members



HONG KONG AIR CADET CORPS

Sung Wong Toi Road, Kowloon, Hong Kong Tel 852 2712 8900 Fax 852 2715 6944

Quota	25
Transportation	Public transport
Dress Code	No 2 Service Dress or No 3 Field Dress
Closing Date	10 September 2025 (Wednesday) at 2359
Application	Must through Sqn/Unit OC by attached Application Form to cmawg@aircadets.org.hk
	 All visitors are required to bring along the original HKID card during the visit.
Remarks	 Dangerous goods and security restricted article are not allowed to be carried into Airport Restricted Area. Please visit Civil Aviation Department website for details:
	https://www.cad.gov.hk/english/packing_tips.html
	 Refreshment will be provided after the visit of CAD.

All applicants are welcome to submit the application for series 1- 3 event (both 4th October and 11th October). Should you have queries, please contact F/L Maggie WONG at cmawg@aircadets.org.hk

Appendix I: Application Forms

S/L Asly W Y Au Yeung OC C&MA Wing



香港航空青年團

HONG KONG AIR CADET CORPS

Sung Wong Toi Road, Kowloon, Hong Kong Tel 852 2712 8900 Fax 852 2715 6944

慶祝中華人民共和國成立 76 周年 民航青年致敬啟德機場百年傳奇 - 活動系列 1 民航處主辦之航空主題青年活動

十月四日(星期六)

民航處將主辦 — 「<u>慶祝中華人民共和國成立 76 周年 民航青年致敬啟德機場百年傳奇</u>」之航空主題青年活動,同時亦標誌着啟德機場 100 周年。是次活動旨在加深學員對香港航空業的認識,並啟發他們對航空事業的興趣。

活動名稱	民航處主辦之航空主題青年活動
日期 日期	十月四日星期六
時間	上午9時至下午2時
報到時間	上午 8 時 45 分
地點	民航處總部
活動內容	 控制塔模擬系統示範 航空專題簡介 民航處航空教育徑導賞團 民航處職業展台(介紹航空相關職業) 香港航空發展專題分享
參加對象	學員及成年成員
名額	25
交通安排	参加者須自行安排前往民航處總部
制服要求	No.2 制服 或 No.3 行動服



香港航空青年團

HONG KONG AIR CADET CORPS

Sung Wong Toi Road, Kowloon, Hong Kong Tel 852 2712 8900 Fax 852 2715 6944

截止報名日期	2025年9月10日(星期三) 2359hrs
報名方法	必須透過中隊/分隊 OC,將填妥的申請表電郵至
	cmawg@aircadets.org.hk
	所有訪客必須攜帶香港身份證正本進入會場。
備註	• 危險品及受限制物品禁止帶入機場禁區,詳情請參閱民航處網
	站: <u>https://www.cad.gov.hk/english/packing_tips.html</u>
	活動完結後將提供茶點。

所有申請人均可同時報名參加系列 1-3 活動(包括 10 月 4 日及 10 月 11 日的活動)。如有查詢,請聯絡 F/L Maggie WONG(電郵:cmawg@aircadets.org.hk)。

附件 Ⅰ:申請表格

社區及内地活動科主管 歐陽偉賢少校